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HOOGEVEEN - De gemeente Hoo-
geveen onderzoekt of en waar
het mogelijk is om versneld tijde-
lijke woonruimte te creëren voor
asielzoekers met een verblijfssta-
tus. Dat zei burgemeester Karel
Loohuis donderdagavond tijdens
de gemeenteraadsvergadering na
vragen van Groenlinks. Gedacht
wordt daarbij bijvoorbeeld aan

containerwoningen of tijdelijke
nieuwbouw. 'Wethouder Anno
Wietze Hiemstra is aan het inven-
tariseren op welke locaties dit te
realiseren zou zijn. We zitten nog
in de onderzoeksfase. Het gaat om
woningen voor een periode van 5
tot l0jaarJ Door statushouders een
onderdak te bieden kunnen zij v er-
sneld verhuizen uit de overvolle

asielzoekerscenta waardoor plek
ontstaat voor nieuwe instroom van
vluchtelingen. Bovendien verlicht
het volgens Loohuis de druk op de
markt van de sociale huurwonin-
gen. Ook heeft de gemeente het
COA meermaals op de hoogte ge-
steld dat Hoogeveen, mocht daar
behoefte aar zijn, wil kijken of er
locaties beschikbaar zijn voor extra

opvang. Hierover is eerder een mo-
tie aangenomen. 'Het kan daarbij
gaan om acute crisisopvang nood-
opvang voor een paar maanden of
tijdelijke opvang van I tot 2 jaar.
Dat maakt niet uit. De gemeente
heeft dat meermaals tijdens diver-
se overleggen aangegeven bij het
COA, maar tot op heden is van dat
aanbod geen gebruikgemaaktl
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Passantenhaven
wordt niet extra
duurzaam
D66 heeft tijdens de raadsverga_
dering niet genoeg raadsledei
meegekregen voor haar plan om
de Passantenhaven verdàr te ver_
duurzamen. Sp en Groenlinks
steunden het plan wel. Wethou_
der Erik Giethoorn legde uit dat
zonnepanelen niet haalbaar zijn
binnen het gestelde budget. ,Wel
neDben we gekozen voor duur_
zame materialen. We hebben de
Rendo om advies gewaagd en
clez.e gaf aan dat zonnepanelen
rn ort geval niet effectief zijn.,
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